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POLITIČKI PREGLED dnevne štampe 

Vrh policije pada zbog prisluškivanja 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Tema dana | strana: 1, 2, 3 | autor: Ž. J. – T. M. S. 

Ako se utvrdi odgovornost policije za prisluškivanje Tomislava Nikolića i Aleksandra Vučića, celokupan vrh 

policije biće smenjen, uhapšen i u skladu sa zakonom procesuiran bez obzira na kojoj se funkciji nalaze, kaže u 

izjavi za “Blic” premijer Srbije i ministar Ivica Dačić. Prvi čovek Vlade Srbije najavljuje da će pokrenuti inicijativu 

za promenu regulative koja treba da ima za cilj uvođenje veće civilne kontrole rada policije i da je poslednja u 

nizu opomena slučaj prisluškivanja predsednika Srbije Nikolića i potpredsednika Vlade Vučića. sadržaj || 

Imenovani državni sekretari u MUP 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Tema dana | strana: 3 | autor: Ž. J. 

Novi državni sekretari u Ministarstvu unutrašnjih poslova biće Vladimir Božović (kandidat SNS), Milorad Miljković 

(URS) i Vanja Vukić (SPS), odlučeno je na jučerašnjoj sednici Vlade Srbije. Na izbor državnih sekretara čekalo se 

sto dana od formiranja Vlade. sadržaj || 

Protiv korupcije bez straha 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Tema dana | strana: 4, 5 | autor: Ivana Mastilović Jasnić 

Neko je sigurno očekivao da ću da živim u žabokrečini, da ne menjam ništa i da se ne zameram nikome. A 

mnogima sam se zamerio. Svoj i život moje dece pretvorio sam u pakao. Ali, nemam strah. Ako narod ima 

drugo rešenje, neće nam pasti kruna s glave. Jedino brinem da se ne osramotim pred narodom – napisao je na 

svom Fejsbuk profilu vicepremijer Aleksandar Vučić. sadržaj || 

Kneževića čeka 236.000 evra iz sefa 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Hronika | strana: 15 | autor: - 

Suma od 236.000 evra koja je nađena u sefu bivšeg gradonačelnika Zrenjanina, aktuelnog ministra 

poljoprivrede Gorana Kneževića, koji je u Specijalnom sudu oslobođen optužbi da je uzeo najmanje 200.000 

evra, ostaće u policiji dok se ne donese pravosnažna presuda. Veće Specijalnog suda je prihvatilo navode 

Kneževića da je od ukupne sume 160.000 evra bilo od donacija Demokratskoj stranci, a 76.000 evra je bilo 

porodično nasleđe. sadržaj || 
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Nema prečice do Evrope 
medij: Blic, Srbija | nedelja 4. novembar | rubrika: Politika | strana: 1, 2 | autor: Marija Maleš 

Čak i da sutra u potpunosti rešimo problem Kosova, ne možemo prekosutra u EU. Ne možemo iz trećeg razreda 

u osmi. Naš proritet je da ispunimo uslove za dobijanje datuma o početku pregovora. A, to je proces – kaže za 

“Blic” Rasim Ljajić, potpredsednik Vlade Srbije i ministar trgovine i telekomunikacija. sadržaj || 

Tadić počasni predsednik 
medij: Blic, Srbija | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 4, 5 | autor: Ivana Mastilović Jasnić 

Aktuelni predsednik Demokratske stranke Boris Tadić odustao je juče od kandidature za još jedan mandat na 

mestu prvog čoveka stranke. Pre toga, na sednici GO su usvojene izmene statuta i programska deklaracija, što 

su bili Tadićevi uslovi da bi odustao od trke. “GO je prihvatio statutarne promene, a svi moji predlozi su 

prihvaćeni. Ovim promenama povećaće se nadležnosti Predsedništva, izborna skupština biće na svake dve 

godine, a promeniće se i nadležnosti predsednika. Takođe će se raditi na edukaciji članova kako bi bili 

sposobni da ponovo obavljaju vlast”, rekao je Tadić i dodao da će najverovatnije prihvatiti ponudu da bude 

počasni predsednik DS. sadržaj || 

Vučić: Datum u decembru 
medij: Blic, Srbija | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 4, 5 | autor: Ivana Mastilović Jasnić 

Prvi potpredsednik Vlade Srbije Aleksandar Vučić ne isključuje mogućnost da Srbija dobije uslovni datum za 

otpočinjanje pregovora sa EU u decembru. „Nije realno, ali ne bih isključio mogućnost da dobijemo uslovni 

datum u decembru, što bi bio neverovatan rezultat“, rekao je Vučić gostujući na TV „Prva“ i naveo 

da najkasnije do juna, a moguće je i u martu naredne godine, očekuje datum za otpočinjanje pregovora 

sa EU. sadržaj || 

Bratimljenje s kosmetskim opštinama 
medij: Večernje Novosti, Srbija | nedelja 4. novembar | rubrika: Događaji | strana: 5 | autor: I. R. 

Više od 120 predsednika opština i gradonačelnika iz centralne Srbije i Kosova i Metohije stiglo je u subotu u 

Leposavić, čime je otpočela dvodnevna akcija bratimljenja i buduće saradnje koju organizuje Kancelarija za 

Kosovo i Metohiju Vlade Srbije. Sa čelnicima lokalnih samouprava stigli su i direktori radnih kolektiva koji će 

tokom boravka na severu pokrajine ponuditi konkretne vidove buduće saradnje. sadržaj || 

Status nije na dnevnom redu 
medij: Večernje Novosti, Srbija | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 2 | autor: G. Čvorović 

Savet Evrope privodi kraju pripreme za izveštaj o situaciji na Kosovu. Izvestilac, bivši švedski ministar odbrane 

Bjern fon Sidov, boravio je protekle nedelje u Prištini, svoje impresije preneće 14. novembra na sastanku 

političkog odbora u Parizu, a odmah potom dolazi u Beograd. Očekuje se da njegov izveštaj, na osnovu 

kojeg će se glasati i o rezuluciji, Parlamentarnoj skupštini SE bude predstavljen već na sledećem zasedanju, u 

januaru. sadržaj || 
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Srpski radnici gradiće Irak 
medij: Večernje Novosti, Srbija | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 3 | autor: - 

Potpredsednik Vlade i ministar spoljne i unutrašnje trgovine Rasim Ljajić i potpredsednici Vlade Iraka Roš Nuri 

Šavais i Saleh al Mutlak, dogovorili su se juče u Bagdadu da do kraja ove godine u Irak dođe privredno-politička 

delegacija Srbije. Srpska delegacija bi sa iračkim kolegama dogovorila konkretne oblike saradnje u 

oblastima infrastrukture, energetike, poljoprivrede i trgovine, saopštilo je Ministarstvo trgovine i 

telekomunikacija. sadržaj || 

Slaba trojka za vladu 
medij: Danas | 3-4. novembar | rubrika: Tema dana | strana: 1, 2, 3, 4 | autor: E. D. 

Vlada Srbije je vratila zemlju u kolosek koji vodi ka zaustavljanju ekonomskog pada i vodi Srbiju ka rešavanju 

kosovskog problema i pitanja članstva u EU, ocenjeno je juče na sednici vlade povodom sto dana njenog 

rada. U delu sednice otvorenom za medije, predstavnici vlasti kao najznačajnije rezultate istakli su to što je 

predlog budžeta za narednu godinu završen na vreme, „prvi put posle niza godina", to što je dijalog sa Prištinom 

podignut na najviši nivo, kao i da je započeta oštra borba protiv korupcije i kriminala. Članovi vlade osvrtali su 

se i na rad prethodne vlade, ocenjujući da je aktuelnoj vladi ostavila „praznu kasu“ i dugove, iako su i mnogi od 

njih imali najviše funkcije u prethodnom sastavu izvršne vlasti. Predsednik vlade Ivica Dačić istakao je da u ovoj 

koaliciji postoji „više jedinstva nego bilo kada ranije“, kao i da nije bilo različitih istupanja u javnosti u ovom 

periodu. sadržaj || 

Nema kompromisa sa političkim đavolima 
medij: Danas | 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 1, 2| autor: Nikola Tomić 

Predsednik Liberalno-demokratske partije Čedomir Jovanović u intervjuu za Danas, u svojoj prvoj javnoj reakciji 

na pismo Nenada Prokića, kaže da je ovaj doskorašnji član i funkcioner LDP „umesto argumenata izabrao lične 

uvrede i lako proverljive neistine, čime je sebe diskreditovao kao sagovornika“. „Jedini politički argument i 

predlog iz Prokićevog pisma, koje sam pažljivo pročitao, jeste da je LDP izgubio profil i oštricu. Demanti te 

tvrdnje ne želim da dajem sam, mislim da mnogo bolje od mene to čini stvarnost. LDP je danas apsolutno jedina 

opozicija političkom kartelu Vučića, Nikolića, Dačića i Dinkića, svakog dana u otvorenoj borbi protiv njihove 

opasne politike. To svako može da vidi. Nemam potrebu da posebno dokazujem superiornost stvarnosti i 

političkih argumenata LDP nad neubedljivim ili uvredljivim metaforama“ ističe Jovanović. sadržaj || 

Brisel ohrabren Dačićevom vladom 
medij: Danas | 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 3| autor: M. Stojanović 

Zvaničnici Evropske unije stekli su utisak da vlada predvođena premijerom Ivicom Dačićem i prvim 

potpredsednikom Aleksandrom Vučićem želi da ne samo na rečima, već i na delu pokaže da se istinski zalaže 

za priključenje države Uniji, kažu za Danas predstavnici diplomatskih krugova u Briselu. Prema njihovim rečima, 

neki u EU su bili „uplašeni“ kada je formirana vlada SNS-SPS-URS, „ali sada smo ohrabreni i mislimo da nove vlast 

imaju istorijsku šansu da reše problem Kosova“. sadržaj || 
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Veljović: Ponovo ću se kandidovati za direktora policije 
medij: Danas | 5. novembar | rubrika: Politika | strana: 3| autor: M. Stojanović 

Ponovo ću se kandidovati za direktora policije, potvrdio je za Danas sadašnji direktor policije Milorad Veljović. 

Veljoviću je mandat istekao pre godinu i po dana, ali do izbora novog kandidata ostaje na čelu srpske policije. 

Raspisivanje javnog konkursa za izbor direktora policije najavio je i ministar unutrašnjih poslova Ivica Dačić. 

Dačić kaže da on nema „nijednog kandidata ili miljenika“, ali da je sigurno da nikad više neće dozvoliti da 

bude ministar a da ništa ne odlučuje. Veljović će prekinuti bolovanje i vratiti se danas na posao kako bi istražio 

okolnosti u vezi sa prisluškivanjem predsednika Srbije Tomislava Nikolića i prvog potpredsednika Vlade 

Aleksandra Vučića. sadržaj || 

„Pancir” – ugovor bio predugovor 
medij: Politika | subota 3. novembar | rubrika: Hronika | strana: 10 | autor: Đ. Đ. 

Prihvaćena je ponuda ovog proizvođača, ali samo kao orijentaciona, uz obavezu Ministarstva odbrane da 

naknadno utvrdi cene, tvrde svedoci. „Nisam uopšte zaključio ugovor sa firmom Mileta Dragića jer sam se u to 

vreme nalazio na planiranom godišnjem odmoru u Crnoj Gori, tako da nisam ni mogao da budem doveden u 

zabludu, kako se navodi u optužnici. Umesto mene to je uradio načelnik odeljenja za imovinsko pravne odnose 

Milovan Andrić”, pred sudom je izjavio svedok tadašnji načelnik Uprave za snabdevanje  

Mile Bogdanović na ponovljenom suđenju Miletu Dragiću gde su izjave davali svedocio dbrane. sadržaj || 

Vojvodina ne ugrožava stabilnost Srbije 
medij: Politika | nedelja 4. novembar | rubrika: Događaji dana | strana: 1, 5 | autor: Miroljub Mijušković 

„Što se pokrajinske vlade tiče, stabilnost države nije ugrožena. Međutim, za partnerstvo je potrebno dvoje. 

Nažalost, poslednjih nedelja pojedini predstavnici republičke vlade u potpunosti ignorišu prava Vojvodine da 

njen budžet iznosi najmanje sedam odsto republičkog budžeta, iako je garancija tog prava sadržana u 

najvišem pravnom aktu – Ustavu države. I sa prethodnom vladom smo imali problem da ishodujemo ono što 

pripada građanima Vojvodine. U mnogo navrata smo izražavali nezadovoljstvo – i javno i na brojnim 

sastancima. Danas je situacija još gora, jer nijedne sekunde niko od predstavnika Pokrajine nije bio konsultovan 

prilikom izrade rebalansa budžeta, niti prilikom izrade budžeta za narednu godinu. U Vojvodini živi tridesetak 

odsto stanovnika Srbije, i mi nemamo pravo da prećutimo da su predstavnici tolikog broja ljudi ignorisani“, 

izjavio je u intervjuu za Politiku Bojan Pajtić, predsednik vlade AP Vojvodine. sadržaj || 
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EKONOMSKI PREGLED dnevne štampe 

Dobavljači sumnjaju u kraće rokove plaćanja 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Društvo | strana: 9 | autor: Snežana Krivokapić 

Dinkićeva inicijativa dobra ali neizvesna. Uprkos tome što su na naplatu ponekad čekali i po pola godine, 

proizvođači su skeptični da će im trgovci ubuduće plaćati za 60 dana – na koliko će ih zakon obavezivati. Bili bi 

zadovoljni i da im plaćaju na tri meseca, jer bi trgovce striktan rok od dva meseca mogao da otera u bankrot, 

a proizvođači se plaše i nelojalne konkurencije iz inostranstva na koju se zakon ne odnosi. sadržaj || 

Vlada imenovala dr Miljka Ristića za direktora KCS 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Društvo | strana: 10 | autor: S. T. 

Kardiohirurg prof. dr Miljko Ristić novi je vršilac dužnosti naše najveće zdravstvene ustanove, Kliničkog centra 

Srbije, odlučeno je na sednici Vlade Srbije. Kako je ranije za “Blic” rekao, to imenovanje za njega predstavlja 

priznanje, odgovornost, ali i dužnost. Nije član nijedne političke partije, ali se za njegovo postavljanje 

na čelo KCS postojala je načelna saglasnost Srpske napredne stranke i Socijalističke partije Srbije, iako 

nije njihov član. sadržaj || 

Svaki peti kredit problematičan 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Novac | strana: 19 | autor: - 

Srbija je po učešću problematičnih kredita u ukupnim zajmovima najgora u regionu jer kod nas banke svaki 

peti kredit ne mogu da naplate. To ipak ne ugrožava stabilnost bankarskog sistema, tvrdi guverner 

Narodne banke Srbije Jorgovanka Tabaković, jer rezervacije banaka kod NBS pokrivaju i ovako visoke 

iznose loših kredita. sadržaj || 

Za poljoprivredu iz budžeta 690 miliona dinara manje 
medij: Blic, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Novac | strana: 19 | autor: - 

Uprkos predizbornim obećanjima da će poljoprivredi dogodine biti dato više novca iz budžeta, to se nije 

dogodilo. Kada se iznos opredeljen u 2012 (40,88 milijardi dinara) uporedi sa planiranim za 2013. godinu (40,18 

milijardi), uočava se da je iz državne kase izdvojeno oko 690 miliona dinara manje. U Ministarstvu finansija kažu 

da je važno „što je rebalansom budžeta za tekuću, omogućeno da se u narednu godinu uđe bez dugova 

prema poljoprivrednicima“. sadržaj || 
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Prepolovio rupu u budžetu 
medij: Blic, Srbija | nedelja 4. novembar | rubrika: Tema dana | strana: 4, 5 | autor: Snežana Krivokapić 

Ja se malo čega u životu plašim, ali sam se baš bio uplašio onoga što sam zatekao kad sam stupio na dužnost, 

rekao je nedavno na jednom skupu ministar finansija i privrede Mlađan Dinkić, a onda poentirao da 

optimistično ulazi u 2013, očekujući da izvoz „Fijata“ i poljoprivredni rod poguraju rast ekonomije iz ovogodišnje 

recesije. Ministru koji je u ovoj vladi objedinio resore za novac kritičari zameraju štošta, a pre svega da je spin-

doktor koji će i najgoru informaciju okrenuti u sopstvenu korist. Nikako, međutim, ne mogu da mu ospore 

entuzijazam sa kojim je ušao u posao. Za manje od 40 dana skrojio je popravljeni budžet za 2012, da bi potom 

poslanike zatrpao sa 16 novih zakona koji su mu omogućili da napravi štedljivi budžet za 2013, i to već u 

oktobru. sadržaj || 

„Soko Štark“ traži kupce i van regiona 
medij: Blic, Srbija | nedelja 4. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 11 | autor: Katarina Marković 

Atlantik grupa u narednih godinu dana nema u planu nove značajnije akvizicije u Srbiji. Cilj nam je da neke 

proizvode iz asortimana „Soko Štarka“ plasiramo i na tržišta koje se prostire van regiona, kaže u intervjuu za 

„Blic“ Emil Tedeski, generalni direktor „Atlantik grupe“.Kada bi i postojala neka namera o preuzimanju, mi smo u 

obavezi da najpre obavestimo Zagrebačku berzu. Tako da ako me pitate da li danas imamo nešto konkretno u 

planu za šta vam ne mogu reći, odgovor je ne – kaže Tedeski. sadržaj || 

Spoljni dug Srbije 24,21 milijarda evra 
medij: Blic, Srbija | nedelja 4. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 11 | autor: - 

Ukupan spoljni dug Srbije na kraju avgusta iznosio je 24,21 milijardu evra, što znači da je tokom tog meseca 

smanjen za 219,3 miliona evra, navedeno je u novom broju časopisa “Konjukturni trendovi”. Tokom avgusta 

dugoročni dug smanjen je za 214,8 miliona evra, a kratkoročni za 4,6 miliona. sadržaj || 

Trgovci uveli kupone za jeftiniju kupovinu 
medij: Blic, Srbija | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 10 | autor: Katarina Marković 

Trgovinski lanac „Delez“ pokrenuo je novi koncept prodaje svojih proizvoda koji potrošačima pruža uštede tako 

što će, donoseći kupone na uvid, njihov račun biti umanjen za vrednost popusta koji je naznačen na kuponu. 

Na ovaj način mogu da se pazare proizvodi čiji su kuponi objavljeni u važećem broju „Kupon magazina“, a koji 

će svoju ponudu menjati jednom u toku meseca. “To su proizvodi koji su u redovnoj ponudi „Maksija“, „Mini 

Maksija“ ili „Tempa“, od osnovnih životnih namirnica, poput jaja, do proizvoda iz kategorija kućne hemije”, kažu 

za „Blic“ u „Delezu“. sadržaj || 
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Milijarde evra čekaju papire 
medij: Večernje Novosti, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 6 | autor: T. Spalević 

Konverzija prava korišćenja u pravo svojine nad gradskim građevinskim zemljištem zakočila je investicije vredne 

nekoliko milijardi evra! Reč je o više od sto velikih projekata, odnosno izgradnji nekoliko miliona poslovnih i 

stambenih kvadrata u glavnom gradu. „Bauhaus“, „Ikea“, „Plaza“, „Grad na vodi“, hotel „Jugoslavija“... Zahtev 

neimara, investitora, ali i privrednika je da se konverzija ukine, tačnije da se iz Zakona o planiranju i izgradnji 

izbrišu članovi od 101 do 105. sadržaj || 

Prihodi od reklama u 2012. na prošlogodišnjem nivou 
medij: Danas | 3-4. novembar | rubrika: Društvo | strana: 7 | autor: Beta 

Prihod medija od oglašavanja u ovoj godini biće na nivou 2011, kada su mediji od reklama prikupili 172 miliona 

evra, ocenio je juče izvršni direktor agencije Nilsen odians mežerment Darko Broćić. Na skupu u Beogradu, 

posvećenom petnaestogišnjici rada nezavisnih medija, Broćić je kazao da se na tržištu oglašavanja ne očekuju 

„dramatične promene“ iako „kriza traje, a para je sve manje“. Prema njegovim rečima, na stabilnost prihoda 

od rekJama u ovoj godini uticale su izborna kampanja i nekoliko velikih sportskih događaja. Direktor Nilsena je 

podsetio da je 2008. godina sa 206 miliona evra bila rekordna po nivou prihoda koje su mediji ostvarili od 

prodaje oglasnog prostora, da bi od 2009. do 2011. godine usledila stagnacija. Najveći oglašivači prošle godine 

bili su Prokter i Gembl, Telekom Srbija, Beohemija, Henkel, Vip mobajl, Loreal, Nivea, Telenor, Koka-kola i 

Apatinska pivara, dodao je Broćić. sadržaj || 

U zdravstvu 15.000 zaposlenih radi bez ugovora sa RFZO 
medij: Politika | subota 3. novembar | rubrika: Društvo | strana: 9 | autor: Olivera Popović 

Gotovo da nema bolnice u Srbiji, gde menadžment zdravstvene ustanove nije zaključio ugovor o radu sa 

stručnjacima koji im nedostaju, a koje onda plaćaju sami. Zavisno od veličine ustanove, negde je tako 

zaposleno samo pet ili deset radnika, a negde i više stotina. Oni se vode kao „vanugovorni” radnici, što znači 

da novac za njihove plate ne stiže od Republičkog fonda zdravstvenog osiguranja (RFZO). „Fond plaća samo 

zaposlene u zdravstvu, koji su ugovoreni prema kadrovskom planu Ministarstva zdravlja, i to je 

105.000 zaposlenih. Problem se pojavio kada su mnoge ustanove ušle u blokadu, između ostalog i zbog 

tih neugovorenih radnika, jer kada ustanova ne može da ih plati sama, plaćaju ih iz sredstava koje 

im RFZO prebacuje za sanitetski materijal ili lekove – kazala je juče za „Politiku” Sanja Mirosavljević, 

pi-ar RFZO. sadržaj || 

Regionalna energetska saradnja 
medij: Politika | subota 3. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 12 | autor: J. Petrović 

U Srbiji je do sada potpisano mnogo memoranduma i sporazuma u oblasti energetike, ali 20 godina nije 

izgrađen nijedan energetski objekat. Želimo da to promenimo i da posle više od 20 godina u Srbiji bude što više 

energetskih projekata, rekao je Ivica Dačić, premijer Srbije. Energetski projekti i ulaganja u energetiku 

obezbeđuju napredak celog društva tako da je potrebno da zemlje regiona zajedno iskoriste energetske 

potencijale. Ti potencijali su veliki, rekao je Dačić i naglasio da je došlo vreme da se iskoriste energetski 

gtotencijali koje poseduju zemlje regiona, jer je energetika jedna od ključnih razvojnih šansi Srbije. sadržaj || 
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Dinkić: Treba nam dve milijarde evra investicija u narednoj godini 
medij: Politika | ponedeljak 5. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 13 | autor: Tanjug 

„Poljoprivreda je velika razvojna šansa koja je propuštana decenijama unazad. Srbija za uspešan ekonomski 

razvoj, počev od 2013, treba da obezbedi najmanje dve milijarde evra stranih direktnih investicija godišnje, 

izjavio je ministar finansija i privrede Mlađan Dinkić“. Ministar Dinkić je, u intervjuu Tanjugu, rekao da bi svaki priliv 

stranih ulaganja, u vrednosti većoj od tri milijarde evra godišnje, bio veliki uspeh i znatno bi doprineo osetnijem 

privrednom rastu, čemu teži i sadašnja Vlada Srbije. Dinkić je kazao da s optimizmom dočekuje 2013, jer, kako je 

naglasio, „ova godina je bila, kad je reč o ekonomiji, zaista izuzetno loša u svakom pogledu”. sadržaj || 

Kinezi nezadovoljni dolaze u Kostolac 
medij: Press, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Događaji | strana: 5 | autor: R. Ž. Marković 

Visoka delegacija kineske vlade doći će u ponedeljak u Beograd kako bi prisustvovala sastanku Mešovitog 

komiteta Srbija-Kina i razjasnila pitanja u vezi sa drugom fazom kineskog kredita. Reč je o kineskim planovima da 

rade drugu fazu projekata u TE Kostolac i njihovim zamerkama zbog toga što u budžetu za 2013. nije 

predviđeno oko 600 miliona dolara, potrebnih da bi sve krenulo u realizaciju. Polovinom godine Kina je odobrila 

finansijski paket od 10 milijardi dolara za projekte iz 16 zemalja centralne i istočne Evrope. Jedan deo tih para 

Kina će dati pod posebno povoljnim uslovima, a u TE Kostolac ranije su najavili da bi Srbija mogla da traži taj 

novac i za gradnju bloka B3 od 350 megavata i proširenja kopa Drmno na 12 miliona tona uglja godišnje. To bi 

koštalo oko 1,65 milijardi dolara. Međutim, jedna od stvari kako bismo mogli da apliciramo za novac jeste ta da 

se u budžetu Srbije za 2013. godinu predvidi određena vrsta državne garancije u iznosu od 609 miliona dolara, 

do čega nije došlo. sadržaj || 

Agrobanka tera u blokadu na desetine firmi 
medij: Press, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 6 | autor: - 

Zbog stečaja Nove Agrobanke sledeće nedelje biće blokirani računi brojnih kompanija koje su njeni dužnici, 

saznaje Press. Prvi na udaru, već se našao FK „Сгvena zvezda“, kome je juče puštena menica u vrednosti od 

700 miliona dinara, pa je račun blokiran za čak 1,2 milijarde. Kako Press saznaje, najveći dužnici Nove 

Agrobanke, koja je od ponedeljka u stečaju, jesu kompanije: „Asprorn“, „Velefarm", „Dunavka gradište“ i 

„Voćar Dragačevo". Na spisku su se našli i farmaceutska kompanija „Habit farm", zatim „Agrar trejd“, „Vulić i 

Vulić“ i ,,Lutra“. sadržaj || 

Depoziti iz Stedionice još nedostupni 
medij: Press, Srbija | subota 3. novembar | rubrika: Ekonomija | strana: 6 | autor: I. Ž. 

Građani koji su imali štednju u Novoj Agrobanci, koju je zbog stečaja u ponedeljak preuzela Poštanska 

štedionica, još uvek nе mogu da podignu svoje depozite. Novinari Pressa obišli su juče nekoliko filijala Poštanske 

štedionice i na licu mesta se uverili da još uvek nije moguće podići štedne uloge, bilo da su oročeni ili ne. 

Zaposleni u filijalama koje su novinari posetili objasnili su da se novac tek prebacuje iz ugašene 

Agrobanke u Poštansku štedionicu, a da će svoju štednju gradani moći da podignu sa računa tek za 

nekoliko dana. sadržaj || 


